

Announcements for 6-27-2021

2021 年 6 月 27 日報告事項

1. This week's prayer focus is for us to find our blessings from God's word only.
本週禱告焦點：讓我們單單在神的話裡找到祝福。
2. We are in the early stages of planning a Labor Day weekend (Fri-Sun) special event to be held here at RCCC with Rev. Joshua Ting (陳世欽牧師) as the guest speaker.
我們初步計劃勞動節週末（週五至週日）在教會舉辦特別活動，陳世欽牧師為講員嘉賓。
3. Congratulations to all the high school seniors on graduating. May God continue to guide you in your next steps.
祝賀高中生們順利畢業，願神繼續帶領你的腳步。
4. Please continue to pray for Auntie Mabel as she recovers from her kidney procedure.
Mabel 阿姨做完腎臟手術，正在康復中。請繼續為她禱告。
5. Praise the Lord for the reopening of RCCC-W last Sunday and the 32 people including children who worshipped in person.
感謝主，西區於上主日開放，包括兒童共有 32 人參加了實體敬拜。
6. We will observe Holy Communion next Sunday, July 4th. For brothers and sisters who worship with us virtually, please prepare a piece of cracker and a small cup of grape juice / wine to observe Holy Communion together.
我們將於下主日 7 月 4 日守聖餐，參加在線敬拜的弟兄姐妹們請自行預備一小塊無酵餅和一小杯葡萄汁或葡萄酒，一起守聖餐。
7. Sermon speakers:
下週講員

	July 4
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Young
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	七月四日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	崔牧師
西區崇拜	陳定立弟兄